

Title (en)

VIDEO CASSETTES.

Title (de)

VIDEOKASSETTEN.

Title (fr)

VIDEOCASSETTE.

Publication

EP 0357600 A1 19900314 (EN)

Application

EP 87906379 A 19870921

Priority

AU 141187 A 19870413

Abstract (en)

[origin: WO8808196A1] A one piece casing (10) is provided for the tape spools (45) of a video cassette. The casing includes an open housing (11) having a closure part (18) connected thereto by an integral live hinge (19) enclosing the open housing (11). The casing (10) is also provided with a front closure flap (30) which has braking members (37) thereon which engage with the spools (45) to prevent them from unwinding when the closure flap (30) is in the closed position.

Abstract (fr)

Cassette d'une seule pièce (10) destinée à contenir des bobines à bandes (45) d'une vidéocassette. Cette cassette se compose d'un boîtier ouvert (11) avec un couvercle (18) qui lui est relié par une charnière réelle (19) faisant partie intégrante du boîtier, autour de laquelle le couvercle pivote, ce qui permet de fermer le boîtier ouvert (11). La cassette (10) est également pourvue d'une plaque antérieure mobile (30) de fermeture du boîtier comportant des cliquets (37) qui s'engagent dans les bobines (45) pour les empêcher de se dérouler quand la plaque antérieure mobile (30) est en position de fermeture.

IPC 1-7

G11B 23/04; G11B 23/08; G11B 23/087; G11B 23/113

IPC 8 full level

G11B 23/087 (2006.01)

CPC (source: EP)

G11B 23/087 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8808196 A1 19881020; EP 0357600 A1 19900314; EP 0357600 A4 19901212; ZA 877306 B 19880803

DOCDB simple family (application)

AU 8700321 W 19870921; EP 87906379 A 19870921; ZA 877306 A 19870929